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IT Engineer for Quality Management & Planning Systems 
 

Jobdescription 

 

• Project coordination and implementation support of joint venture projects: Project 

Management, Support standard production, logistics, warehouse management systems and 

process implementation, Assist in managing implementation processes, Ensure optimal 

process and project implementation 

• System planning, realization and enhancement for joint venture partners: Assist the 

business units in enhancing standard production, logistics, warehouse management systems 

and processes incorporating the specific requirements of the Chinese market, Align between 

business- / IT-strategy, Assist in establishing and managing continuous process 

improvement. 

• Consulting of joint venture partners: Consult the responsible IT departments and business 

units of JV production, logistics, warehouse management organizations and their alliance 

partners in their IT application processes and best practices of the areas manufacturing and 

their related IT, Identify, analyze, communicate, escalate and find solutions to process issues 

related to the specific Chinese environment, e.g. in cross-brand and alliance organizations. 

• Training & know-how transfer to joint venture partners – IT and business units: Provide 

general training of key users of the responsible IT departments and project teams on Daimler 

standard IT systems and core applications, such as International Production Template as well 

as process supporting systems, Transfer system know-how to project team members within 

the different organizations in order to enable them to further implement, roll-out and support 

the business systems, Ensure continuous development of business process competency of 

the project teams. 

 

Required Qualification & Experience 

 

• University Degree in Engineering , Computer Science, Business Administration, Business 

Informatics or equivalent higher education. 

• First experience (internship, etc…) in manufacturing organization and coordination in IT, 

production, logistics, warehouse management. 

• First experience in project management including scope-, time- and risk management, high 

communication and presentation skills. 

• Fluent written as well as oral in Chinese, German and English are required.  

 

We offer 

 

• Local Employee Contract with Daimler Greater China in close relationship to Daimler AG 

Germany 

• A workplace in one of the biggest cities of the world: Beijing, P.R. China 

• Working environment within an dynamic, young and international team 

• Career possibilities within a global player, the founder of the automotive industry 

• Knowledge building possibilities with well experienced engineers 

• Broad range of responsibilities between IT and business   
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IT 工程师工程师工程师工程师--质量管理与规划系统质量管理与规划系统质量管理与规划系统质量管理与规划系统 
 

岗位职责岗位职责岗位职责岗位职责: 

 

• 合资项目的项目协调和实施支持合资项目的项目协调和实施支持合资项目的项目协调和实施支持合资项目的项目协调和实施支持：项目管理，支持标准生产，物流，仓库

管理系统和流程的实施，协助管理实施流程，确保最佳的过程和项目实施 

 

• 系统规划系统规划系统规划系统规划，，，，实现和加强合资伙伴合作实现和加强合资伙伴合作实现和加强合资伙伴合作实现和加强合资伙伴合作：：：：结合中国市场的具体要求, 协助业务

部门在加强标准化生产，物流，仓库管理系统和流程，综合业务/ IT战略，

帮助建立和管理过程的持续改进。 

 

• 对合资伙伴的咨询对合资伙伴的咨询对合资伙伴的咨询对合资伙伴的咨询：：：：负责给予合资企业的 IT部门和业务部门的咨询,包括生

产，物流，仓库管理组织和他们的 IT流程和地区制造的最佳做法及其相

关，识别，分析，沟通，升级并找到的相关问题的解决方法，在中国的具体

环境.例如品牌联盟的公司. 

 

• 培训和了解如何传递信息给合资伙伴培训和了解如何传递信息给合资伙伴培训和了解如何传递信息给合资伙伴培训和了解如何传递信息给合资伙伴––––在在在在 IT和业务模块和业务模块和业务模块和业务模块 

提供戴姆勒标准的 IT系统和核心应用培训给负责部门和项目组关键用户，

如国际生产模板以及过程支持系统，了解如何传递信息给在不同部门的成员

按顺序为他们进一步落实工作，推出支持业务系统，确保项目团队的业务流

程能力不断发展。 

 

 

所需资格所需资格所需资格所需资格：：：： 

 

• 工程，计算机科学，商业管理, 商业信息的同等大学学士学位, 或更高学历。 

• 需要(实习或工作过)在制造业公司与沟通协调经验（IT，生产，物流，仓库

管理）。 

• 需要具有广泛的项目管理经验，包括范围, 时间, 风险和供应商管理，与高效

的沟通和表达能力。 

• 要求流利的中文，德文和英文的书写和口语。 

 

 

我们提供我们提供我们提供我们提供: 

 

• 与戴姆勒公司大中国区的正式员工的合同 

• 在一个世界上最大的城市之一：北京，中国 

• 工作环境在一个激进，年轻的国际团队 

• 职业生涯的可能性是一个全球性的跨国员工，汽车工业的创始人 

• 经验丰富的工程师的帮助 

• IT和业务之间广泛的空间  


